
      

 
Kredsstyrelsesmøde  
 
Tirsdag den 5. November kl. 10.00-12.00    
 
Dirigent: Christian  Referent: Sanne  
 
 
Dagsorden: 
 
Pkt. 085 – 24   Godkendelse og prioritering af dagsorden 
  Dagsordenen blev godkendt. 
 
Pkt. 086 – 24  Godkendelse af referat fra den 24. september  
  Referatet blev godkendt.  
 
Pkt. 087 – 24  Regnskab 
  Regnskabet blev gennemgået. Frikøbet bekymrer lidt.  
   
Pkt. 088 – 24  Arbejdstid plan 2024-2025 

Vi tænker, at det der bl.a. fylder er, om skoleplanen kommer – om 
bestemmelserne for den overholdes? Er vores opgaveoversigter transparente? 
Nye opgaver i løbet af året.  
Vi kigger på nogle opgaveoversigter sammen med TR’erne. 
Hvad vil vi gerne kunne se ud af skoleplanen? 

   
Pkt. 089 – 24  Evaluering kongres 2024  

Nødvendigt, men ikke godt, at vi ikke alle deltog på kongresforberedelsen. 
Oplægget udefra om økonomi fra VIVE var tungt – kedeligt. Det handlede om 
socialområdet og ikke om skolen – for langt fra os. Konceptet med 
gruppearbejde, debat og besøg af hovedstyrelsesmedlemmer er super godt. 
Der blev talt om, at den udefrakommende gæst skal ligge tidligere. 
Kongressen fungerede godt. Medlemsdemokratiet fungerer, viste kongressen. 
God fødselsdagsfejring. 

 
Pkt. 090 – 24  GF 2025  

• Første tanker 
Afholdes på Brøndager.  
Hvem vil vi gerne invitere som gæst? Det kan være 
overenskomstkrav/arbejdstid. Det kan også være Regitze i forhold til 
reformen eller Nanna Våben om moralsk stress. Dagsordenen, hvem skal 
være i skolen af voksne. Vi tænker i 14 dage og beslutter os. 
Oplægsholder har 45 min og der afsættes en time. 
Vedtægtsændringer – vi skal have tjekket vores vedtægter inden jul og 
besluttet, om vi skal have nogle forslag til ændringer. 

• Plan 
Marianne udarbejder en plan for planlægningen – den skal trimmes, så den 
er kortere end sidste år. Marianne kommer med et forslag til d. 19.11  

 
Pkt. 091 – 24 Status, vigtig information og kommende opgaver 

• Inspirationstur 
Maiken har været på tur med skolelederne, skolechefen og politikere – 
Vestre Skole i Svendborg: pæd 14-16 lek. Der er tre lærere til to 
klasser i flere fag og mange lektioner med flere voksne. Roadmap for 
elever med særlige problemer. Lederne deltager på teammøderne. 
Tæt samarbejde med PPR. Lederne laver klasseinterview (elever) 
hvert andet år – samles og bruges. Vi gør ikke eleverne skoleparate, 
men skolen elevparate. 
Århus rådhus. Bredere børnefællesskaber (inklusion). 45 skoler og 2 
specialskoler. Har plus-klasser (Nest-lignende). Skole for alle. De vil 



tidlig indsats (fra børnehaven). PPR skal omlægges, så de er tættere 
på praksis.  
Læringshuset i Hedehusene. PBL -projektbaseret læring. Bygget 
meget åbent, så man kan flytte væggene. Der var alt for meget larm, 
som umuliggjorde undervisningen. Derfor ændret og mindre strømlinet. 

• Møde med borgmester og direktør d. 2. december kl. 14.  
Borgmesteren og den nye direktør Lise kommer på kredsen. Maiken og 
Christian kan deltage. Sanne og Marianne undersøger mulighederne.  

• TR-møde punkter (DLF adfærdskodeks, kongres) 
Medlemslister – vi udleverer til TR hver 3. måned. Udmeldelser er hvert 
kvartal og indmeldelser er løbende.  
Vi skal huske, at mødet starter senere, da vi er til møde/kursus før.  

• Ny hjemmeside status og lancering 
Hvornår vil vi have den lanceret? Hjemmesiden laves på Umbraco. Der 
er frivilligt træning mandag d. 18.11, hvor man kan få hjælp til 
hjemmesiden. Der skal kigges på hjemmesiden ved hver 
tilstedeværelse.  

• Læreraftalerne 2024 (508 kr. pr. stk. er på vej) 
Vi aftaler at købe en til hver kredsmedlem og en til hver TR – i alt 10 
stk. 

• Workshop fra kredsene om styrkelse af TR’s kompetencer og 
forudsætninger for rekruttering og fastholdelse af medlemmer. Det er 
mandag d. 3 februar. Sanne og Maiken deltager.  

• Der er ændringer på vej i Dagtilbud og Skole. 

• Henvendelse om lærerkalender. Vi gør som sidste år. Christian sender 
mail ud med link til tilmelding.  

• Fraktion 4s julefrokost er d. 19.11. Maiken deltager.  

• Knyt : lønstigning, lønkort, løntjek, generalforsamling og kongres. 

• Sisse er inviteret til at komme til TR-møde for at fortælle om 
Albertslund Kommunes tanker om skole. 

• Hvem deltager på AI i Roskilde på tirsdag? Ingen deltager – vi deltager 
alle i TR-mødet.  

• Døren ud til altanen bliver lavet. Det påhviler ejerforeningen at betale. 
Vi forhører os også om de kan fixe trækken fra vinduerne.  

 
 
Pkt. 092-24  Evt. 
  
 
 
Maiken Amisse 
Kredsformand/ 
Fællestillidsrepræsentant 
 
 


